
 

 

DEVELOPING BETTER COMPANIES 

Bøylestad Energipark 

Møtereferat  - Møte mellom AFK, grunneiere og Froland kommune 

 

Saks nr. Hva Aksjon Ansvar/frist

1 Gjennomgang av aksjonsliste fra forrige møte 
Oppfølgingspunkter fra forrige møte ble diskutert. 
Aksjoner er gjennomført i tråd med referatet. 

 
-  

 

2 Kommunikasjon 
Nettsiden til Bøylestad Energipark er oppe og går. 
Det jobbes videre med vedlikehold av denne. 
Behov for ytterligere informasjonsmøter med 
kommunen/fylket ble luftet, men ikke konkludert. 
Samarbeidsgruppa holder kontakten ang videre 
kommunikasjon og møter.  

 
-  

 
 

3 Veiprosess 
Dialogmøtet med politisk og administrativ ledelse 
i Fylkeskommunen ble oppsummert. Dette møtet 
var initiert av Froland kommune og gjennomført  
fredag 17.januar 2025.  
 
Fylkeskommunen fortsetter arbeidet med vei i 
tråd med fylkeskommunalt vedtak i desember. 

 
 

 
 
 

4 Status detaljregulering 
Det er gjennomført møter med 3 av 4 aktuelle 
konsulenter for detaljreguleringsprosessen. Det 
legges opp til endelig valg av konsulent til dette 
arbeidet ila februar.  

 
- AFK og grunneier følger 

opp 

 
01.03.2025

5 Eventuelt 
Interessent har tatt kontakt med AFK. Interessert i 
et par hundre mål. Denne er til vurdering. 

 
- AFK og grunneier følger 

opp 

 

 

Neste møte avholdes om 25.februar i Froland. AFK kaller inn.  

Ansvarlig: Camilla Ellefsen 
Sted, dato: Langbryggen 9, 22.01.2025 
Deltagere: 
 

Ann-Kari Amundsen Heier (Arendals Fossekompani = AFK), Camilla Levinsen 
(AFK), Svein R. Bøylestad (G=Grunneier), Nils Lyngroth (G), Yngve Ramse 
Trædal (Froland kommune = FR), Inger-Lene Håland (O = Ordfører) 
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